
Vooroverleg herontwikkeling draf- en renbaan Duindigt 

 

Geachte voorzitter, wethouder en leden van de Raadscommissie Fysieke 

Leefomgeving, 

 

Mijn naam is Frank Basters en ik spreek in namens de buurtvereniging 

Wassenaar - Duyndigt.  

 

Het is jammer, eigenlijk wel treurig dat ik hier nu weer sta. Vijftien jaar geleden 

op 12 februari 2007 heb ik ook al ingesproken namens de Buurtvereniging toen 

de “Gebiedsvisie Renbaan Duindigt en omgeving” door de raad werd behandeld. 

Sindsdien is er eigenlijk niets gebeurd en nu sta ik hier weer.  

En kan ik bijna letterlijk de inspraak van 15 jaar geleden herhalen.  

 

In principe zijn wij blij met het voornemen van de gemeente Wassenaar om 

duidelijke voorwaarden te scheppen om de renbaan Duindigt te laten 

voortbestaan. Ook hebben wij er begrip voor dat voor het voortbestaan een 

economische impuls nodig is. 

  

Het is alleen bijzonder spijtig dat de betreffende stukken van het huidige 

voorstel aan de raad zo laat in de voorjaarsvakantie zijn vrijgegeven. Veel direct 

omwonenden van de renbaan zijn op vakantie geweest en waren niet in de 

gelegenheid om te stukken te bestuderen en zijn daarom niet in staat om in te 

spreken tijdens de vergadering van deze commissie. Een gemiste kans van de 

zijde van de gemeente, want burgerparticipatie is toch wel belangrijk.  

 

Daarbij wil ik de volgende  punten onder Uw aandacht brengen: 

 

1) Het is belangrijk dat de bewoners vroegtijdig betrokken worden bij de 

ontwikkelingen om voldoende draagvlak te krijgen en om ervoor te 

zorgen dat de bewoners  niet steeds voor voldongen feiten komen te staan. 
 

2) Het behoud van de groene buffer en de landschappelijke waarden van het 

gebied zal een belangrijk uitgangspunt moeten zijn van welke 

herontwikkeling van de renbaan dan ook.  
 

Het gebied moet zeker niet worden volgebouwd.  Wij zetten grote 

vraagtekens bij de Short-stay accommodatie. 
 

3) De Waalsdorperlaan, Groenendaal en Buurtweg zijn erftoegangswegen en 

moeten wat verkeer betreft worden ontzien.  De renbaan moet worden 

ontsloten via de Landscheidingsweg. 



4) Het Boerenlaantje, dat onderdeel is van de Camping Duinhorst  moet ook 

niet gebruikt gaan worden als toe- en afvoerweg  voor vracht- en 

personenauto’s met bestemming de renbaan. 

 

5) De verkeersdruk op de wegen in dit gebied is al hoog, Het is algemeen 

bekend dat Waalsdorperlaan en Groenendaal worden gebruikt als 

sluiproute naar Den Haag om alle stoplichten op Van Alkemadelaan te 

vermijden. Bovendien wordt er op deze wegen ondanks de recente 

herprofilering nog steeds veel te hard gereden.  

 

Het is al bijzonder lastig en gevaarlijk voor alle voetgangers, fietsers en 

ruiters, die gebruik maken van deze wegen. Het aantrekken van nog meer 

verkeer is zeker niet wenselijk. 

 

6) Overigens sinds kort wordt de parkeerplaats bij de renbaan gebruikt door 

grote aantallen bouwvakkers die werkzaam zijn in Den Haag (omgeving 

Oostduinlaan). Zij parkeren hun auto’s bij de renbaan in opdracht van de 

gemeente Den Haag vanwege de parkeeroverlast die zij in Den Haag 

veroorzaakten. De bouwvakkers worden met pendelbusjes naar en van 

hun werkplaats gereden. Deze pendelbusjes rijden continue van 06.00 uur 

tot 18.00 uur. Ook de chauffeurs van deze pendelbusjes houden zich niet 

aan de bestaande verkeersregels en rijden veel te hard door de wijk.  

 

Tot slot: 

 

Hopelijk gaat er nu eindelijk iets goeds gebeuren!  

 

Dank voor uw aandacht 
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